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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e lehetőség arra, hogy visszakaphassák az 
ágyakra kifizetett összeg áfáját, hogy abból újabb ágyakat vehessenek, vagy a minisztérium az
áfának megfelelő összegből maga vegyen ágyakat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Elképesztő sikert ért el tavaly december eleje óta az a Fejér megyei családapa, aki azért kezdett
önkéntes jótékonysági akcióba, mert amikor 2018. őszén a kislánya egy kontrollvizsgálat miatt a
kórházban aludt, azzal szembesült, hogy akinek nem fizetős szobában gyógyul a gyereke, mint neki,
az kénytelen a földön aludni mellette, sőt olyan anyát is látott, akinek álmában megégette az arcát a
radiátor forró csöve. Orosvári Zsolt ezek után az Anyák az anyákért alapítvánnyal összefogva online
gyűjtésbe  kezdett,  miközben letárgyalta  egy forgalmazóval,  hogy kedvezménnyel  vásárolhasson
tőlük nagy mennyiségben tábori ágyakat, hogy azokat később szétosztogassa a rászoruló kórházi
osztályok között. Előbb csak Fejér megyét célozta volna meg, de hamar kiderült, hogy a probléma
országos.  Február  első  hétvégéjéig  kb.  4  millió  800  ezer  forintot  sikerült  gyűjteniük,  amiből
majdnem kerek 4 millióért vettek eddig ágyakat, amikből eddig több, mint 300 darabot osztottak
szét vidéki és fővárosi magyar kórházak között.

Információk szerint az egészségügyet felügyelő minisztérium az akció kezdetén válaszolni sem volt
hajlandó az önkéntesek megkereséseire. Orosvári első körben annyit szeretett volna elérni, hogy az
EMMI az illetékes osztályok főnővéreinek segítségével gyűjtse össze, hogy melyik kórháznak hány
vendégágyra lenne igénye.

Orosvári azt is szeretné elérni, hogy valamilyen formában visszakaphassák az ágyakra kifizetett
összeg áfáját, hogy abból újabb ágyakat vehessenek, de persze annak is örülne, ha a tárca az áfának
megfelelő összegből maga venne ágyakat. Ugyanakkor arról is beszámolt, hogy még most is vannak
olyan intézményvezetők, akik elutasítják a segítséget.



Magyarország  Alaptörvénye  (2011.  április  25.)  7.  cikkében  biztosított  jogommal  élve  az  egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy van-e lehetőség arra,  hogy visszakaphassák az ágyakra kifizetett  összeg áfáját,
hogy abból újabb ágyakat vehessenek, vagy a minisztérium az áfának megfelelő összegből maga
vegyen ágyakat?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. február 4. 

Mesterházy Attila
országgyűlési képviselő
MSZP
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